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KAROLININA BRALNA 
ZNAČKA 2022/2023

PREBEREMO: 

•	 1 PESEM IZ PRIPOROČENE PESNIŠKE ZBIRKE IN 
•	 2 PROZNI DELI ALI POUČNI LITERATURI.

PESNIŠKE ZBIRKE: 
1.	 RADOBESEDNICE, TONE PAVČEK

2.	 SKRIVNOSTI, NIKO GRAFENAUER

3.	 VRANE, ERVIN FRITZ

4.	 IVAN MINATTI: NEKOGA MORAŠ IMETI RAD

5.	 JANEZ MENART: PESNIK SE PREDSTAVI

6.	 FERI LAINŠČEK: NE

ZBORNIKI:

1.	 JEZIK PRIDE NAPROTI, 1 DEL:  
PRIJATELJSTVO IN LJUBEZEN

2.	 JEZIK PRIDE NAPROTI, 2. DEL:  
ZGODBE IZ ŽIVLJENJA

3.	 JEZIK PRIDE NAPROTI, 3. DEL:  
POTOVANJA, POMOČ IN DOMIŠLJIJA



PROZNA DELA:

1.	 ROMEO IN JULIJA: LAHKO BRANJE:  
WILLIAM SHAKESPEARE; PRIREDILA TATJANA KNAPP

2.	 VISOŠKA KRONIKA: LAHKO BRANJE:  
IVAN TAVČAR, PRIREDILA SAŠA FUŽIR

3.	 NAŠE ZGODBE: LAHKO BRANJE:  
PRIREDILI SAŠA FUŽIR IN TATJANA KNAPP 

4.	 POD SVOBODNIM SONCEM, LAHKO BRANJE: 
FRAN SALEŠKI FINŽGAR, PRIREDILA TATJANA KNAPP

5.	 MOLITVENIK, LAHKO BRANJE:  
PRIREDILI STANKO GERJOLJ IDR. 

6.	 ZAKLAD POD HRIBOM; ALJOŠA HANCMAN,  
PRIREDILA BARBARA ŽVIRC

7.	 CVETJE IN OGENJ, LAHKO BRANJE:  
ZBIRKA JULIJA IN PETER; AKSINJA KERMAUNER

8.	 TU JE DOMA LJUBEZEN, LAHKO BRANJE: 
KAROLINA KOLMANIČ IN UPORAMBIKI VDC MS,  
PRIREDILE METODA PERGER, SILVA FELKAR IN METKA SRAKA

9.	 PREPOVEDANA LJUBEZEN: LAHKO BRANJE; 
SILVO SAFRAN, PRIREDILA NATAŠA HITER RAVNJAK

10.	 MODA IN NERODA: LAHKO BRANJE; AKSINIJA  
KERMAUNER IN UPORABNIKI CUDV ČRNA NA KOROŠKEM

11.	 DOM JE TAM, KJER JE SRCE: NINA KOLETNIK, VESNA RIŽNIK 
IN MLADOSTNIKI POSEBNEGA PROGRAMA CENTRA ZA  
VZGOJO, IZOBRAŽEVANJE IN USPOSABLJANJE VELENJE

12.	 LEPA GRIZELDA; PREVEDLA IN UREDILA BARBARA PREGELJ

13.	 PURAN PETER: SABINA BREZNIK

14.	 S TEBOJ LAHKO: MATEJA VIRANT KOŠAK  
IN UPORABNIKI VDC POLŽ MARIBOR

15.	 FAGURJEVA ZGODBA: LIDIJA HRNČIČ DRAŠKOVIČ

16.	 S TEBOJ LAHKO: MATEJA VIRANT  
IN UPORABNIKI VDC POLŽ MB

17.	 O POVODNEM MOŽU: INGRID BABIČ PODRŽAJ,  
NIKA GABRIJELČIČ IN JANA TITTL;  
ILUSTRATORKA: KATJA TITTL

18.	 ZLATA PTICA: INGRID BABIČ PODRŽAJ, NIKA GABRIJELČIČ  
IN JANA TITTL; ILUSTRATORKA: KATJA TITTL

19.	 O TREH GRAHIH: INGRID BABIČ PODRŽAJ, NIKA GABRIJELČIČ 
IN JANA TITTL; ILUSTRATORKA: NIKA GABRIJELČIČ

20.	BELA KAČA S KRONICO: INGRID BABIČ PODRŽAJ,  
NIKA GABRIJELČIČ IN JANA TITTL; ILUSTRATORKA: NIKA 
KLANŠEK

21.	 PASTIRČEK: INGRID BABIČ PODRŽAJ, NIKA GABRIJELČIČ, NIKA 
KLANŠEK IN JANA TITTL; ILUSTRATORKA: NIKA KLANŠEK

22.	DEKLICA VEKA: NGRID BABIČ PODRŽAJ, NIKA GABRIJELČIČ 
IN JANA TITTL; ILUSTRATOR: BLAŽ PODRŽAJ

23.	ZDRAVILNO JABOLKO: NGRID BABIČ PODRŽAJ, NIKA  
GABRIJELČIČ IN JANA TITTL; ILUSTRATORKA: MOJCA NOVAK

24.	DEŽELA BELEGA OBLAKA: JANJA VIDMAR;  
ILUSTRATORKA: SUZI BRICELJ

25.	V PUŠČAVI: JANJA VIDMAR; LUSTRATORKA: SUZI BRICELJ 


